

Title (en)
Snowboard

Title (de)
Gleitbrett

Title (fr)
Planche de glisse

Publication
EP 1593412 A1 20051109 (FR)

Application
EP 05300120 A 20050216

Priority
FR 0450866 A 20040505

Abstract (en)

The snowboard has an upper protection layer (3) covering the inner structure of the board, where the inner structure has a core (5) and a support (10). A metallic plate (2) placed between the layer (3) and the structure is located at the level of a transparent zone (4) of the layer (3). The plate has a traversing recess (12), on its upper side, inside which the layer (3) and the support penetrate to form hollow zones.

Abstract (fr)

Planche de glisse (1) notamment sur neige comportant une couche supérieure (3) de protection recouvrant la structure interne de la planche, incluant le noyau (5) et d'éventuels renforts (10), caractérisée en ce que : elle comporte une plaquette métallique (2) disposée entre la couche supérieure de protection (3) et la structure interne de la planche, ladite plaquette (2) est localisée au niveau d'une zone transparente (4) de la couche supérieure de protection (3), ladite plaquette (2) présente au moins un évidement (12) réalisé sur sa face supérieure, à l'intérieur duquel pénètre la matière de la couche supérieure de protection (3). <IMAGE>

IPC 1-7
A63C 5/00

IPC 8 full level
A63C 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A63C 5/003 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] EP 0774280 A1 19970521 - SALOMON SA [FR]
- [A] EP 1247550 A1 20021009 - ROSSIGNOL SA [FR]
- [A] FR 2741011 A1 19970516 - ROSSIGNOL SA [FR]

Cited by
WO2009000496A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1593412 A1 20051109; EP 1593412 B1 20140702; FR 2869811 A1 20051111; FR 2869811 B1 20060602; US 2005248126 A1 20051110;
US 7487991 B2 20090210

DOCDB simple family (application)
EP 05300120 A 20050216; FR 0450866 A 20040505; US 5341705 A 20050209